
  

REACTIE SBG op Horecanota

Van: Voorzitter | SBG Gouda 
Verzonden: woensdag 7 september 2022 
Aan: Secretariaat Griffie 
CC: Fractievoorzitters 
Onderwerp: Reactie SBG voor gemeenteraad m.b.t. Horecanota

Geachte heer, mevrouw,

Afgelopen twee jaar is KHN, afd. Gouda in gesprek geweest met de Gemeente Gouda inzake het 
opstellen van de nieuwe horecanota.

Vanuit het bestuur van de SBG was de voorzitter van KHN, afdeling Gouda, Lennart van Gastel, 
hier nauw bij betrokken.

Evenals KHN is het bestuur van de SBG het eens zijn met de standpunten en doelstellingen die 
bepaald zijn in de nieuwe horecanota met één opmerking:

Op bladzijde 10 wordt o.a. gesproken over het respecterende beleid richting bestaande 
inrichtingen en wordt hierbij aangegeven dat zij hun “exploitatie” mogen voortzetten.
Als onderbouwing en ter verduidelijking wordt er een kaartoverzicht bijgesloten waarbij de 
namen van de bestaande inrichtingen benoemd worden.

Evenals KHN hechten wij eraan om op te merken dat het hierbij gaat om de “locaties” van de 
bestaande inrichtingen en niet alleen de “exploitaties” ervan.
Met andere woorden wanneer een exploitatie wijzigt van eigenaar, en er een nieuwe vergunning 
aangevraagd dient te worden, moet de “locatie” zijn rechten behouden en moet deze niet 
bestempel worden als een “nieuwe aanvraag”.

Dit is expliciet door KHN besproken met de gemeente Gouda. De gemeente heeft vervolgens een 
toezegging gedaan, alleen zijn wij met KHN van mening dat dit niet duidelijk in het stuk 
opgenomen is.
Aangezien het hierbij om het pensioen van de ondernemers gaat en het belang van de vastgoed 
eigenaar, vragen wij dit expliciet te benoemen in de Horecanota.

Met vriendelijke groet,

Theo Krins
Voorzitter SBG
(Samenwerkende Binnenstadondernemers Gouda)


